
19. 3. 2015 ZBOR ČLANOV MEDOBČINSKEGA DRUŠTVA DELOVNIH INVALIDOV CELJE 

 Otvoritev zbora je potekala z kratkim kulturnim programov v katerem je nastopila folklorna 
skupina Šmartno v Rožni dolini. Pozdravila nas je predsednica društva in članica UO ZDIS ga. 
Dragica Mirnik  

Na zboru članov je bila prisotna direktorica občinske uprave Vojnik, predstavniki ostalih treh občin 
niso bili prisotni , kakor tudi ne predstavniki KOO celjske regije. 

Soglasno so sprejeli poslovnik o delu zbora članov.  

Po izvolitvi delovnih teles je zbor članov potekal po sprejetem dnevnem redu. 

 Poročilo predsednice društva 

 Izvajajo vseh 8 posebnih socialnih programov. Posebno skrb namenjajo socialno šibkim, katere 
obiskujejo in vključujejo v socialno zdravstvene, družabne in rekreacijske programe. Ob 
mednarodnem dnevu invalidov dan odprtih vrat. V občini Vojnik izvedli okroglo mizo za pridobitev 
listine občina po  meri invalidov. Namestili 5 slušnih zank. 

Članstvo narašča imajo 1238 rednih članov. 

 Poročilo o finančnem - blagajniškem poslovanju Prihodkov so imeli 33.492,00€, odhodkov 
pa 35.290,00€. Negativno stanje -1.837,00€ je bilo pokrito v januarju 2015.  

 Častno razsodišče se ni sestalo, ker ni bilo potreb. 

 NO je pregledal poslovanje in ni ugotovil nepravilnosti (ista poročevalka kot finančno 
poročilo- ni navedena zakonodaja) 

 Verifikacijska komisija poroča, da je na zboru članov prisotnih 117 članov. 
 

Poročila so soglasno sprejeta, potrjeno je bilo letno poročilo društva  
Program dela in finančni plan za leto 2015 sta bila skopo predstavljena  in prav tako soglasno 
sprejeta. (načrtujejo za 33.000,00€ prihodkov in ravno toliko odhodkov). 
Nisem zasledil, da bi bil izvoljen delegat za zbor članov ZDIS. 
V svojem nagovoru sem pohvalil delo vodstva društva, še posebej pa prostovoljce in skušal 
predstaviti kako pomembno je njihovo delo za invalida in se vsem iskreno zahvalil v imenu ZDIS. 
Pohvalil sem prizadevanje v občini Vojnik za pridobitev listine »občina po meri invalidov«. Poudaril 
sem, da imamo invalidi enake obravnave pri zaposlovanju in ohranitvi zaposlitve za enako plačilo 
kot ostali . Prav tako sem predstavil definicijo  invalidnosti z vidika človekovih pravic in navedel par 
podatkov o zaposlenosti ,oziroma nezaposlenosti invalidov na trgu dela. Nisem pozabil omeniti 
spoštovanja različnosti in medsebojnega spoštovanja in sodelovanja, ki ga bogati naša velika 
družina 69 društev invalidov članic ZDIS. 
Na kratko sem predstavil aktivno sodelovanje ZDIS  pri pripravi zakonodaje: pobuda za spremembe 
pri seznamu TO,  pobudo za spremembo in dopolnitev Zakona o lastninskem preoblikovanju 
Loterije Slovenije, ki bi odpravil omejevanje članstva v svetu FIHO zastopnikom  ali odgovornim 
osebam prejemnic FIHO sredstev. Na začetku leta smo prejeli uspešno ustavno pobudo   NSIOS, 
katere član je ZDIS. Ustavno sodišče je v tožbi zoper Republiko Slovenijo prepoznalo neustavnost 
zakona o Volitvah v DZ RS in državi  naložilo da v dveh letih  odpravi neskladje in omogoči 
dostopnost invalidov na volišča. 
 
       Jožef FREIDL, član UO ZDIS 
 
Odhod z Pernic ob 14.00 
Prihod na PERNICE ob 20.30 
Osebni avto: 150 km 

Priloga:  -  nagovor na zboru članov MDDI Celje 

 


